

**TENDER # 23-030A**

**CITY OF MIRAMICHI  
Demolition & Clean Up Of  
Former Zellers Property**

The City of Miramichi will be accepting tenders for the demolition and site clean up of buildings and property commonly referred to as "The Former Zellers" as per included details, specifications, and environmental requirements.

The Tender Package must be obtained from the City Clerk's Office by emailing [clerk@miramichi.org](mailto:clerk@miramichi.org)

Tenders will be received by the undersigned until **11:00 a.m., November 7, 2023.**

The City reserves the right to accept or reject any and all tenders and the lowest or any tender will not necessarily be accepted.

Rhonda Ripley  
City Clerk

**APPEL D'OFFRES 23-030A**

**VILLE DE MIRAMICHI  
Démolition et nettoyage de  
ancienne propriété Zellers**

La Ville de Miramichi acceptera les offres pour la démolition et le nettoyage du site de bâtiments et de propriétés communément appelés « l'ancien Zellers » selon les détails, les spécifications et les exigences environnementales inclus.

Le dossier d'appel d'offres doit être obtenu auprès du bureau du greffier municipal en envoyant un courriel à [clerk@miramichi.org](mailto:clerk@miramichi.org)

Les offres seront reçues par le soussigné jusqu'au **11h00, 7 Novembre, 2023.**

La Ville se réserve le droit d'accepter ou de refuser toute offre. L'offre la moins élevée ou toute offre ne sera nécessairement acceptée.

Rhonda Ripley  
secrétaire municipale